
Poslano: 17. 12. 2024 za Maribor24.si 

 

Spoštovani, 

 

podroben odgovor sem napisala že portalu SLOVENSKENOVICE.SI, zato bom na kratko povzela 

dejstva in prosim za objavo mojega odgovora v celoti. 

1. Niso bile deklice, bilo je več učencev. 

2. Oseba, ki so jo srečali, ni bil migrant, ampak mlad športnik, ki je tekel. 

3. Na to temo nismo sklicali izrednega sveta staršev. 

4. Nikomur nisem prepovedala govoriti o tej temi. 

5. Javnosti in staršev nismo obveščali, ker smo po pogovoru z učenci ugotovili, da so se 

prestrašili nečesa, kar ni bilo. Smo se pa z učenci pogovorili in jim ponudili spremstvo. 

Na šoli se trenutno ukvarjamo z realnimi problemi in se z učenci pogovarjamo o neprimerni uporabi 

socialnih omrežij, o škodljivosti vejpov in fug in podobno. Hkrati se pripravljamo na proslavo ob 

državnem prazniku, saj je pomembno razvijati pripadnost tako šoli kot kraju in državi.  

Skrbi me, da je lahko dandanes, z le nekaj kliki, skrhano zaupanje v naše delo, oblateno moje ime in 

ime naše šole, potenciran strah pri učencih in starših in ne nazadnje občutek nemoči, ki ga doživljamo 

tako jaz kot zaposleni, saj se moramo zagovarjati zaradi nečesa, kar se ni zgodilo. Hkrati pa me 

žalosti, da je to poseg v šolsko okolje, kjer naj bi se učenci počutili varno in bi lahko pogovori in 

njihove izkušnje, ki so normalni del odraščanje, ostali med nami. Žal je škoda narejena, načeto je 

zaupanje v naše delo s strani javnosti in najpomembnejše, skrhan je občutek otrok, da se lahko 

kadarkoli in zaradi česarkoli obrnejo na nas, pa četudi je to strah, ki je nastal na podlagi domišljije.  

Vsi zaposleni smo bili žrtev lažnih novic, kar nam bo pedagogom služilo kot konkreten primer, kako 

nevarno je širjenje neresničnih informacij, in koliko ljudi lahko to prizadene. Zato bomo učence še 

naprej učili, kako preveriti informacije, in jih podučili o Sokratovi zgodbi o treh sitih, ki bi si jo vsi 

morali večkrat prebrati. 

Lepo vas pozdravljam. 

Darja Ravnik 


